

**October 2024**

**CSTM Virtual Education Day: Gastly Transfusion Reactions!**

CSTM is excited to host its next virtual education event featuring Gastly Transfusion Reactions. The event will be held on October 30, 2024, from 12-1430 ET and once again offered simultaneously in both English and French. Open to anyone - you do not need to be a CSTM member to attend, however, if you do attend live, you will be entered in a draw for a complimentary 2024 CSTM membership! Register [here](#). Please share within your networks!

Reminder: previous virtual event recordings are now available in the CSTM members-only portal on the *Education - webinars* page.

**The Canadian Vascular Access Association** would like to invite CSTM members to Charlottetown, PEI for the [2025 CVAA Conference](#) - April 30 to May 2, 2025. You are welcome to submit an abstract for Plenary, Concurrent, Skills Labs, and Poster Presentations. Get all the information and submit it online [here](#). Submissions are accepted until OCTOBER 30, 2024.

**Save the date for upcoming events:**

4-6 October, [St-John's, NL - virtual: NLCMLS Fall 2024 Symposium](#)

8 October, Virtual: [LEARN TRANSFUSION SEMINAR: Journal club](#)

17 October, [Virtual: Annual Bug Day](#)

19-22 October, Houston, Tx: [AABB Annual meeting](#)

24 October, Virtual: [How do we improve transfusion practice in pediatric massive hemorrhage protocols?](#)

25 October, Virtual: [The HEMOTION trial: How do we integrate this new knowledge into our clinical practice?](#)

28 October-1 November (Virtual): [Canadian Patient Safety Week 2024](#)

30 May to 1 June 2025 (St-John's, NL): [2025 CSTM Conference](#)

**Check it out:** The [CSTM Careers page](#) for any current job postings. Interested in posting a job? Contact [webmaster](#)

**CSTM blogs:** Watch for new blogs about CSTM committees!

CSTM is grateful for the financial support of our 2024 annual conference sponsors:



**octobre 2024**

**Journée éducative virtuelle de la SCMT: Réactions effrayantes!**

La SCMT est heureuse d'annoncer son prochain événement éducatif virtuel ayant pour thème les « Réactions effrayantes ». L'événement aura lieu le 30 octobre 2024 de 12h00 à 14h30, et sera de nouveau offert simultanément en anglais et en français. Ouvert à tous - vous n'avez pas besoin d'être membre de la SCMT pour y assister. ; si vous y assistez en direct, vous serez inscrit à un tirage pour une adhésion sans frais à la SCMT en 2024! Inscrivez-vous [ici](#) et partagez l'invitation avec vos collègues!

Rappel : les enregistrements des événements virtuels précédents sont disponibles dans le portail réservé aux membres de la SCMT sur la page « éducation ».

**L'Association canadienne d'accès vasculaire invite** les membres de la SCMT à Charlottetown, à l'Île du Prince Edouard, pour la [conférence 2025 de l'ACAV](#) - du 30 avril au 2 mai 2025 ! Vous êtes invités à soumettre un résumé scientifique pour les séances plénières, simultanées, laboratoires de compétences et présentations par affiches. Obtenez toute l'information et soumettez en ligne [ici](#). Les soumissions sont acceptées jusqu'au 30 OCTOBRE 2024.

**Réservez la date des événements à venir suivants :**

4-6 octobre, [St-John's, NL et virtuel: NLCMLS Fall 2024 Symposium](#)

8 octobre, Virtuel: [LEARN TRANSFUSION SEMINAR: Journal club](#)

17 octobre, [Virtuel: Annual Bug Day](#)

[19-22 octobre](#), Houston, Tx: [AABB Annual meeting](#)

24 octobre, Virtuel: [How do we improve transfusion practice in pediatric massive hemorrhage protocols?](#)

25 octobre, Virtuel: [The HEMOTION trial: How do we integrate this new knowledge into our clinical practice?](#)

28 Octobre-1er Novembre (Virtuel): [Semaine nationale de la sécurité des patients 2024](#)

30 mai au 1<sup>er</sup> juin 2025 (St-John's, NE): [Congrès CSTM 2025](#)

**Consultez** la page [Carrière](#) de la SCMT pour toutes les offres d'emploi actuelles. Intéressé à afficher un emploi ? Contactez le [Webmestre!](#)

**Blogues récents:** Surveillez les nouveaux blogues sur les comités de la SCMT!

La SCMT est reconnaissante du soutien financier de ses commanditaires du Congrès annuel 2024 :

